
VENØBOEN 

BESTYRELSESMØDE 30.4.2013 

Deltagende: Uffe Lundby, Anker Jensen, Aase Askanius, Søren Hindkjær, Bodil Anker-Møller 

Fraværende: Karin Kristensen, Jesper Olesen 

___________ 

 

 

 

1. Fartbegrænsning. VBGF har foreslået, at max-hastigheden på øen generelt bliver ændret til 

6o km/ timen. Spørgsmålet blev drøftet. Bestyrelsen finder det ikke begrundet at ændre 

på de tilladte hastigheder, men opfordrer kraftigt til, at de gældende regler overholdes. 

Kør efter forholdene! 

 

2. Bøjer.  Salget af de indsamlede bøjer har indbragt VenøBoen kr. 9.387,50. Beløbet 

gives til Venø Havn. 
 

3. Strandrensning.5.maj 2013. P.gr.a.  lærerlockouten kan Venø Efterskole ikke som forventet 

deltage i strandrensningen. Vi opfordrer derfor ekstra til at man møder op. Info på lystavle 

og ved opslag på færgen mv. Uffe får afklaret hvor de bøjer, som indsamles kan placeres.  

Bagning og kaffebrygning aftalt.  

 

4. Bosætning.  Aase har været til bosætningmøde i Struer Kommune.  

Der er varslet en tvangsauktion på Riisvej. VenøBoen ( Anker) kontakter Struer 

Boligselskab med opfordring til at undersøge om selskabet evt. er interesseret. Desuden 

tages spørgsmålet om nyudstykning af byggegrunde igen op over for kommunen 

 

5. Digebrud.  VenøBoen vil rette henvendelse til kommunen ang digebruddet nord for havnen. 

Det skal undersøges hvordan skaden kan udbedres (ør efterårets storme) og hvordan 

udgifterne dertil skal afholdes. Aase tager kontakt 

 

6. Folkemøde Bornholm. Div Venø-brochurer medtages til generalforsamling i 

Sammenslutningen af danske småøer. Herfra vil de blive viderebragt til sommerens 

folkemøde på Bornholm 

 

7. VB- hjemmeside: Overvejelser ang. evt. oversættelse af turist-delen af hjemmesiden. Anker 

vil diskutere spørgsmålet med engelsk- og tysk kyndige personer 

 

 

NÆSTE MØDER:  

 

 22.5. Hos Jesper kl. 19.30 

 

 25.6 .Hos Aase kl 19 

 

 

 

 

           


